
 

 

 

 

REPUBLIKA HRVATSKA 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

      

   GRAD DELNICE 

       GRADONAČELNIK 

Delnice, 18. veljače 2015. godine 

 

ZAPISNIK  

sa 3. sjednice Koordinacije Načelnika i Gradonačelnika jedinica lokalnih samouprava 

Gorskog kotara koja je održana u Delnicama, u utorak 17. veljače 2015. godine, u Maloj 

vijećnici,, s početkom u 10,00 sati.   

NAZOČNI:  

Ivica Padavić, načelnik Općine Mrkopalj, Toni Štimac, načelnik Općine Lokve, Anđelko 

Florijan, načelnik Općine Ravna Gora, Marinko Kauzlarić, načelnik Općine Fužine,   

Kristijan Rajšel, gradonačelnik Grada Čabra, Dražen Mufić, gradonačelnik Grada 

Vrbovskog i Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica. 

 

ODSUTNI: 

Damir Grgurić, načelnik Općine Skrad i Dragutin Crnković, načelnik Općine Brod 

Moravice, opravdali su svoj izostanak; 

 

Nakon što je Ivica Knežević pozdravio nazočne načelnike i gradonačelnike, predstavnicu 

Županije, gospodina Rasima Karalića, gospođu Lončarić i gospodina Klobučara, ispričao  

izostanak Damira Grgurića, načelnika Općine Skrad i Dragutina Crnkovića, načelnika Općine 

Brod Moravice, predložio je da točka 3. predloženog dnevnog reda bude točka 1., a da se 

ostale točke pomaknu prema predloženoj promjeni. Budući nije bilo drugih prijedloga dopuna 

ni primjedbi na predloženi dnevni red, jednoglasno je usvojen sljedeći 

    

DNEVNI RED: 

1. Inicijativa za osnivanje Goranskog centra za kulturu. 

      Izvjestitelj: Rasim Karalić; 

 

2. Verifikacija zapisnika sa 2. sjednice Koordinacije održane u srijedu, 04. 

veljače 2015. godine. 

             Izvjestitelj: Ivica Knežević, gradonačelnika Grada Delnica; 

 

 

 

 

  

   
 

 



3. Rasprava o nacrtu prijedloga Zakona o Gorskom Kotaru. 

             Uvodničar: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica;  

 

4. 5. studeni-Memorijalni dan Gorskog kotara. 

             Izvjestitelj: Ivica Knežević, gradonačelnika Grada Delnica; 

 

5. Razno; 

 

AD-1. Inicijativa za osnivanje Goranskog centra za kulturu; 

Uvodnu prezentaciju projekta iznio je gospodin Rasim Karalić. U prezentaciji je naglašeno da 

je cilj projekta između ostalog promijeniti i sadržajni koncept prezentacije ponude na web 

portalima turističkih zajednica Gorskog kotara na način da se oni prezentiraju i putem 

pokretne slike, nadalje, da se sačuvaju vrijedne tradicijske i kulturne značajke koje daju bitan 

temelj goranskog identiteta (furmani, stari zanati-pokućarci,..., i sl.), da se sačuva spomenička 

baština, on bi bio polazište i za organizaciju ljetnih škola multimedije, kao i organizaciju 

festivala s etnografskom tematikom, te bi bio poveznica mreže studija multimedije koji bi se 

organizirali pri osnovnim školama, itd. . 

Gospođa Lončarić, bivša ravnateljica osnovne škole Fužine je naglasila kako podršku 

ponuđenom projektu daju i resorna županijska pročelnica Stilin kao i pročelnik Jurešić no da 

će to županija financijski podržati unutar postojećeg okvira, a naglasila je da podršku 

projektu, istina samo deklaratornu, daje i resorno ministarstvo. Projekt je podržao i 

predsjednik Odbora za šport, kulturu i tehničku kulturu Grada Delnica. Gospodin Davorin 

Klobučar. 

 

U raspravi u kojoj su sudjelovali načelnik Općine Mrkopalj Ivica Padavić, načelnik Općine 

Ravna Gora Anđelko Florijan, načelnik Općine Fužine Marinko Kauzlarić, načelnik Općine 

Lokve Toni Štimac i gradonačelnik Grada Delnica Ivica Knežević, naglašeno je kako se radi o 

projektu koji ima svoju težinu i značenje, kako je potrebno napraviti detaljnu analizu svih 

njegovih aspekata uz uvažavanje sadašnjeg financijskog okvira mogućnosti te očekivanog 

novog gubitka prihoda lokalnih samouprava, da ga treba sagledati i institucionalno kroz već 

postojeće subjekte putem kojih bi mogao zaživjeti (npr. Radio Gorski kotara d.o.o.), uz 

podsjećanje i na postojeći značajan fundus iza pok. Franje Starčevića i Škole mira koja je 

njegovim odlaskom, na žalost, potpuno zamrla, a zaslužuje da ih se obradi i tako trajno 

sačuva. Značajna bi bila i suradnja susjedima Slovencima zbog mnogih dodirnih točaka u 

segmentu tradicije i načina života u prošlosti. 

U svakom slučaju, naglašeno je da bi projekt trebalo bazirati na osnovnim školama, da 

svakako treba podržati način financiranja opremanja putem europskih fondova, no da u ovoj 

godini nije realno očekivati ostvarenje ponuđenog projekta.         

 

 

AD-2. Verifikacija zapisnika sa 2. sjednice koordinacije održane u srijedu, 04. Veljače 

           2015. godine. 

 

Budući nitko od Načelnika i Gradonačelnika nije imao primjedbi na predloženi zapisnik, 

Koordinacija je jednoglasno donijela sljedeću 



 

ODLUKU 

 

1. Verificira se zapisnik sa 2. sjednice Koordinacije goranskih načelnika i 

Gradonačelnika održane 04. veljače 2015. godine. 

 

2. Zapisnika sa 2. sjednice Koordinacije od 04. veljače 2015. godine sastavni je dio 

ove Odluke. 

 

AD-3.  Rasprava o nacrtu prijedloga Zakona o Gorskom Kotaru. 

Uvodno, gradonačelnik Delnica Ivica Knežević, podsjetio je na zaključak sa prošle 

koordinacije a vezano za amandmane, odnosno dopune na predloženi nacrt Zakona o 

Gorskom kotaru napomenuvši da do održavanja današnje Koordinacije nije stigao ni jedan 

amandmani niti dopuna predloženog materijala. Napomenuo je također da stručno 

Povjerenstvo nije dopunilo prijedlog nacrta zakona onim elementima o kojima se raspravljalo 

na posljednjoj sjednici, a koji se odnose na podatke o infrastrukturi koja prolazi Gorskim 

kotarom, a razlog je što su morali odraditi svoje profesionalno stručne i operativne poslove 

vezane uz izvještavanje u skraćenim rokovima.    

U raspravi u kojoj su sudjelovali svi načelnici i gradonačelnici, kao i predstavnica Županije, 

naglašeno je kako je prijedlog nužno potrebno dopuniti s podacima o infrastrukturi koja je 

instalirana-izgrađena na prostoru Gorskog kotara te su ti podaci zatraženi od nadležne 

institucije, uz obećanje da će isti bili dostupni u roku od 10-tak dana. Nadalje, zatraženo je da 

se kroz dopunu ugrade i oni važni argumenti koji su sadržani u Studiji Ekonomskog fakulteta 

u Rijeci koji su progovorili o svom posljedicama koje će se desiti donošenjem propisa koji su 

sada, na žalost, već na snazi, da se u dopunama posebno naglase argumenti nadmorske visine 

i gustoće stanovništva po kilometru četvornom, da se dade argumentirana ocjena sadašnjeg 

stanja, ali i učinaka i mjera koje želimo postići u smislu ostvarenja posebnih prihoda zbog 

svog specifičnog položaja koji će nas u bitnome razlikovati od svih drugih regija (model-

Zakon o otocima-odredbe koje uvažavaju njihove specifičnosti ugraditi u naš prijedlog s 

našim posebnostima!), te da se izradi detaljno obrazloženje svakog članka čime će se ispraviti 

i izbjeći njihove suprotnosti i nesuglasje, ali i objasniti razloge i utemeljenost svake odredbe. 

Na kraju, svi su se složili da je nužno potrebno da se u ovaj projekt uključi i Županija svojom 

stručnom pomoći za što će se zatražiti suglasnost od Župana, gospodina Zlatka Komadine      

 

Nakon rasprave, Koordinacije je jednoglasno donijela sljedeći 

 

ZAKLJUČAK 

 

1. Obvezuje se stručno Povjerenstvo da izvrši dopunu predloženog materijala s  

      elementima koji se nalaze u točci AD 3. ovoga zapisnika, i to do 28. veljače ove  

      godine.  

 

2.  Zaključak dostaviti Županu PGŽ-a gospodinu Zlatku Komadini i Povjerenstvu 

       za izradu nacrta prijedloga Zakona o Gorskom kotaru. 



 

AD-4.  5. studeni-Memorijalni dan Gorskog kotara; 

 

Ivica Knežević, gradonačelnik Delnica je podsjetio na inicijativu oko proglašenja 5. studenog 

Memorijalnim danom Gorskog kotara, uz napomenu da je na jednoj od ranijih 

Koordinacija dana suglasnost na prijedlog da će se svečanost obilježavanja održavati u 

Delnicama, uz sufinanciranje troškova od svih jedinica lokalnih samouprava Gorskog kotara, 

te da će se o odluke o proglašenju navedenog dana memorijalnim, donijeti na Općinskim, 

odnosno Gradskim vijećima JLS Gorskog kotara. 

Budući nitko, osim Grada Delnica, nije donio takvu odluku, jednoglasno je zaključeno da će 

se u tom smislu svima ponovno uputiti inicijativa kako bi se donijela prethodna odluka o 

proglašenju 5. studenog Memorijalnim danom.   

 

 

AD-5.  Razno; 

Pod ovom točkom je razmotrena zamolba i inicijativa gradonačelnika Grada Ogulina od 16. 

02. 2015.,  koji je izrazio želju da se priključi našoj inicijativi oko izrade akta o Gorskom 

kotaru, budući smatra da su i oni dio Gorskog kotara. 

Stav je Koordinacije da mu se odgovori uz zahvalu na inicijativi, no da ogulinski kraj nije 

geografski dio Gorskog kotara te se u tom smislu ne može smatrati da ima i identične 

specifičnosti kao što ih ima Gorski kotar, kao regionalna cjelina, koja se zbog toga izdvaja i 

razlikuje od svih ostalih.  

 

Budući pod ovom točkom nitko nije bilo drugih prijedloga za raspravu, Ivica Knežević je 

zaključio sjednicu Koordinacije 

 

Dovršeno u 12,30 sati. 

 

 

 

                                                                                                      za Koordinaciju: 

Gradonačelnik Grada Delnica 

                                                                                                                                                                                                       

Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 


